
	  
Referat	  fra	  Skolegruppe	  C	  
Dato/tid:	  Mandag	  20.	  oktober	  2014,	  kl.	  18-‐20	  
Sted:	  Trosterud	  Skole	  
	  
Deltagerliste:	  Se	  eget	  vedlegg	  
	  
Temaer	  på	  dagens	  møte:	  
Skolestart.	  Inntrykk	  og	  erfaringer:	  Kunne	  vi	  tenke	  oss	  å	  ha	  det	  annerledes?	  
Oslostandarden.	  Et	  nyttig	  verktøy	  eller?	  
Skolegruppe	  C.	  Hva	  vil	  dere	  ha	  på	  dagsorden?	  
	  
Agenda:	  

• Presentasjon	  av	  nytt	  ledelsesteam	  og	  ressurspersoner.	  
• Valg	  av	  referent.	  
• Godkjenning	  av	  innkallingen.	  
• Presentasjon	  av	  vertskole	  med	  innspill	  i	  forhold	  til	  møtets	  tema.	  
• Presentasjon	  av	  FAU-‐leder	  og	  representanter	  –	  runde	  rundt	  bordet.	  
• Nytt,	  informasjon,	  tilbakemeldinger	  og	  innspill	  fra	  Oslo	  KFU	  v/	  Erik	  og	  Allan.	  
• Presentasjon	  av-‐	  og	  diskusjon	  rundt	  møtets	  temaer.	  

	  
Innkalling	  ble	  godkjent.	  	  Erik	  Olsson	  ble	  valgt	  som	  referent.	  
	  
Presentasjon	  nytt	  ledelsesteam	  og	  resurspersoner:	  

• Allan	  Gloinson,	  leder	  for	  barneskoler	  i	  skolegruppe	  C	  
o Nestleder	  i	  styret	  i	  Oslo	  KFU	  
o Nestleder	  i	  FAU	  Stovner	  Skole	  

• Erik	  Olsson,	  leder	  for	  ungdomskoler	  i	  skolegruppe	  C	  
o Leder	  i	  FAU	  Tveita	  Skole	  
o Nestleder	  i	  FAU	  Haugerud	  Skole	  

• Emilie	  Byfuglien,	  ressursperson	  i	  skolegruppe	  C	  (var	  ikke	  tilstede	  på	  møtet	  i	  dag)	  
o Sekretær	  i	  FAU	  Trosterud	  Skole	  

	  
Allan	  og	  Erik	  vil	  samarbeide	  om	  å	  lede	  skolegruppe	  C,	  men	  Allan	  vil	  ha	  spesielt	  fokus	  på	  
barneskoler	  og	  Erik	  vil	  ha	  fokus	  på	  ungdomskoler.	  
	  
Presentasjon	  av	  vert	  skole	  -‐	  Trosterud	  skole	  
v/	  Rektor	  Svein	  Pillgram	  Hansen	  og	  FAU	  leder	  Solfrid	  Kolby	  
	  
Skolen	  er	  en	  skole	  med	  litt	  over	  400	  elever	  og	  ca.	  50	  ansatte.	  
Visjon:	  å	  utvikle	  kompetanse	  gjennom	  kunnskap,	  arbeidsglede	  og	  mestring	  
Satsningsområder:	  Early	  Years,	  lesekompetanse,	  vurdering	  for	  læring	  og	  klasseledelse	  
Skolen	  legger	  vekt	  på	  et	  trygt	  og	  godt	  læringsmiljø,	  fritt	  for	  mobbing,	  vold	  og	  rasisme.	  
Skolen	  er	  spesielt	  opptatt	  av:	  

• Grunnleggende	  ferdigheter	  i	  lesing,	  skriving	  og	  regning	  
• Læringsmiljø	  
• Samarbeid	  og	  dialog	  



Skolen	  har	  fått	  til:	  
• Gode	  resultater,	  f.eks.	  overgangsprøvene	  
• Tettere	  samarbeid	  med	  nærmiljø	  og	  naboskoler	  
• Tett	  samarbeid	  mellom	  skole	  og	  Aktivitetsskole	  
• Tett	  samarbeid	  med	  FAU	  (f.eks.	  17.mai,	  skolestartcafe,	  skoledisco	  og	  

grunnlovsjubileet)	  
	  

Fokus	  fremover:	  
• Holde	  trykket	  oppe	  på	  analyse,	  tiltak	  og	  evaluering	  av	  elevenes	  læringsutvikling	  
• Tettere	  samarbeid	  med	  barnehagene	  i	  nærmiljøet	  
• Fortsatt	  høyt	  fokus	  på	  elevenes	  læringsmiljø	  
• Videreutvikle	  samarbeidet	  mellom	  skole	  og	  AKS	  
• Grunnleggende	  ferdigheter	  i	  spesielt	  lesing,	  skriving	  og	  regning	  

	  
Skolen	  orienterte	  litt	  om	  skolestarten	  som	  fungerte	  som	  normalt,	  og	  er	  i	  rute	  både	  på	  skole	  
og	  AKS.	  	  Ser	  at	  samarbeidet	  med	  barnehagene	  kan	  bli	  bedre,	  og	  dette	  jobbes	  det	  med.	  
	  
Skolen	  orienterte	  kort	  om	  Oslostandarden.	  	  Den	  er	  nyttig	  i	  samarbeidet	  skole-‐hjem,	  og	  er	  en	  
god	  tydeliggjøring	  av	  en	  praksis	  man	  har	  hatt	  i	  en	  årrekke.	  
	  
Skolen	  orienterte	  også	  om	  Boost	  Haugerud.	  	  En	  gruppe	  engasjerte	  foreldre	  startet	  opp	  
aksjonen	  våren	  2014	  for	  å	  gi	  barn	  som	  bor	  på	  Haugerud	  et	  godt	  oppvekstmiljø,	  varierte	  
fritidstilbud	  og	  en	  god	  skole.	  Se	  mer	  om	  Boost	  Haugerud	  på	  www.mitthaugerud.no	  eller	  
www.facebook.com/mitthaugerud.no	  
	  
Allan:	  Hensikten	  med	  møtene	  i	  skolegruppe	  C	  er	  å	  veksle	  ideer,	  egne	  erfaringer,	  lære	  av	  
hverandre.	  	  Utgangspunkt	  1-‐2	  temaer	  vi	  fokuserer	  på	  i	  hvert	  møte.	  
	  
Nytt,	  informasjon,	  tilbakemeldinger	  og	  innspill	  fra	  Oslo	  KFU	  
v/	  Allan	  og	  Erik	  
Oslo	  KFO	  har	  hatt	  møte	  med	  Udanningsetaten.	  Vi	  ønsker	  tettere	  samarbeid,	  bla.	  skolestart,	  
samt	  oslostandard.	  
Oslo	  KFU	  gjennomførte	  15.	  oktober	  opplæring	  for	  nye	  FAU	  medlemmer/ledere.	  Ca.	  50	  
deltagere.	  
	  
Runde	  rundt	  bordet	  
-‐ Hvordan	  var	  skolestarten	  
-‐ Hvordan	  er	  oslostandarden	  tatt	  i	  bruk	  
	  
Allan	  Gloinson	  -‐	  Stovner	  
Mats	  Aanerud	  -‐	  Trosterud	  
Solfrid	  Kolby	  -‐	  Trosterud	  
Marit	  Holeiene	  -‐	  Lutvann	  skole	  (leder)	  
Aina	  Evensen	  Haugenstua	  11	  år.	  	  Meget	  God	  erf.	  med	  oppstart	  med	  FUG	  foredragsholder	  
(Kjersti	  Falk)	  
Espen	  Thelle,	  Nordpolen	  og	  Tokerud.	  (må	  få	  ny	  epostadresse)	  
Erik	  Olsson	  –	  Tveita	  Skole	  og	  Haugerud	  Skole	  



Kristin	  Henry,	  Bryn	  Skole	  -‐	  FAU	  leder	  
Jansrud,	  Ellingsrud	  skole	  (ny)	  
Asran,	  1	  år	  i	  FAU	  styret.	  Lindeberg.	  Vikar	  for	  FAU	  leder	  
Elin	  Gjelsten,	  ny	  FAU	  leder	  på	  Rommen	  skole.	  Sittet	  i	  FAU	  på	  flere	  skoler.	  
Camilla	  Porsmyr,	  ny	  FAU	  medlem,	  Bakås	  Skole	  
David	  Heiderup,	  bodd	  i	  Norge	  siden	  99	  (fra	  Sverige).	  	  Bakås	  skole	  
Rektor	  Svein	  P.	  Hansen,	  lærer	  i	  10	  år	  før	  han	  kom	  i	  ledelsen.	  
Frode	  Sundelios,	  ny	  FAU	  medlem,	  Ellingsrud	  
Amund	  Bjørsunds,	  nestleder	  Skjønnhaug	  FAU	  (2	  år)	  
	  
De	  som	  ønsker	  å	  være	  vertsskole	  til	  møtet	  20.nov	  m/	  Områdedirektør,	  si	  ifra	  til	  Allan	  eller	  
Erik	  
	  
Litt	  info	  om	  skolecafeen	  på	  Trosterud.	  	  Planlegger	  arrangementet	  på	  våren.	  	  Ønske	  om	  å	  ha	  
cafeen	  før	  1.	  klasse	  har	  foreldremøte.	  	  Der	  presenteres	  også	  FAU,	  og	  de	  forklarer	  en	  del	  
forkortelser	  og	  begreper,	  før	  FAU	  presenterer	  om	  det	  de	  jobber	  med.	  	  Nok	  FAU	  medlemmer	  
tilstede	  til	  at	  man	  kan	  sette	  seg	  litt	  rundt	  å	  snakke	  med	  mindre	  grupper.	  Dette	  er	  på	  
kveldstid.	  Hatt	  dette	  i	  2	  år,	  veldig	  godt	  oppmøte	  i	  fjor,	  dårligere	  i	  år.	  	  Men	  det	  har	  nok	  med	  
når	  man	  kommuniserer	  dette	  til	  foreldrene.	  FAU	  inviterer.	  	  Fulgte	  også	  opp	  med	  egen	  
skolestartdisco.	  	  Prøver	  igjennom	  dette	  å	  få	  flere	  foreldre	  til	  å	  delta	  på	  diverse	  saker	  utover	  
FAU.	  	  Var	  da	  ikke	  på	  1.klasse	  foreldremøte	  og	  informerte	  om	  FAU.	  
	  
På	  Bryn	  har	  man	  presentert	  FAU	  på	  et	  oppstartsmøte	  på	  våren.	  	  Samme	  presentasjon	  igjen	  
på	  høsten.	  	  Lett	  å	  få	  representanter	  i	  1.klasse.	  	  	  
	  
Stovner	  FAU	  informerer	  på	  Førskoledagene.	  	  Får	  greit	  oppmøte	  til	  FAU	  derfra.	  
	  
På	  Trosterud	  har	  man	  også	  gitt	  tilgang	  til	  andre	  foreldre	  på	  FAU	  møtet.	  	  Godt	  opp	  møte	  på	  
FAU	  møtene.	  
	  
Skolene	  kan	  være	  flinkere	  til	  å	  selge	  inn	  FAU	  før	  valg.	  	  F.eks.	  at	  lærerne	  bare	  kjapt	  går	  når	  det	  
er	  valg	  til	  FAU.	  
	  
På	  Bryn	  er	  det	  FAU	  som	  tar	  ansvar	  for	  valget	  i	  1	  .klasse.	  
	  
På	  Bakås	  har	  FAU	  for	  lite	  tid	  på	  foreldremøtene.	  	  Kun	  valg.	  
	  
På	  Haugerud	  skole	  har	  man	  veldig	  bra	  oppmøte	  på	  foreldremøtene.	  	  Har	  stadig	  sms	  
meldinger,	  og	  varsling	  om	  møter.	  	  Og	  man	  bruker	  utviklingssamtalene	  for	  å	  forklare	  
viktigheten	  av	  foreldremøtene.	  
	  
Nytt	  fra	  FAU	  som	  fast	  post	  på	  agendaen	  på	  foreldremøtene.	  
	  
Ingen	  som	  har	  innkalt	  til	  foreldremøter	  på	  andre	  språk?	  	  	  
	  
Kommunikasjon	  bør	  være	  tema	  senere.	  	  Fra	  barnehage	  til	  barneskole,	  og	  fra	  barneskole	  til	  
ungdomsskole.	  	  Ønske	  om	  å	  ha	  neste	  møte	  på	  en	  ungdomsskole.	  



SMS	  i	  fronter	  samt	  mobilskole	  ble	  diskutert	  kort.	  	  Kan	  man	  i	  neste	  møte	  informere	  om	  hva	  
som	  skjer	  fremover	  her	  i	  forhold	  til	  mobilskole?	  
	  
Gjensidig	  respekt	  mellom	  skole	  og	  hjem	  er	  viktig.	  
	  
Oslostandarden	  
Denne	  standarden	  skal	  ha	  vært	  presentert	  på	  foreldremøtene	  i	  høst.	  	  Dette	  blir	  også	  tema	  på	  
neste	  skolegruppe	  C	  møte	  20.nov.	  
Noen	  skoler	  har	  sendt	  denne	  hjem	  til	  foreldrene.	  	  
Ligger	  på	  nettsidene	  til	  alle	  skolene	  i	  Oslo.	  Er	  også	  via	  link	  der	  tilgjengelig	  på	  6	  forskjellige	  
språk.	  
Oslostandarden	  har	  vært	  presentert	  på	  mange	  skoler,	  men	  også	  flere	  skoler	  som	  ikke	  har	  
hørt	  om	  dette.	  
Det	  	  savnes	  at	  det	  ikke	  er	  forskjell	  på	  barneskoler	  og	  ungdomsskoler.	  Viktigheten	  av	  å	  legge	  
fokus	  på	  overgangene	  mellom	  barne	  og	  ungdomskolen	  og	  innenfor	  skolene.	  Barn	  som	  må	  
justere	  og	  tilpasse	  seg	  nye	  rutiner	  kan	  ofte	  blir	  usikre	  og	  mer	  utsatt.	  
	  
Neste	  møte	  
Neste	  møte	  er	  tentativt	  20.	  nov.	  hvor	  områdedirektør	  deltar.	  
	  
	  
	  


